
邀 请 函

INVITATIONINVITATION
To the German Films Screenings at the German Embassy School 
Beijing. Brought to you by German Films & the German Embassy 
School Beijing.
Film:	 Phantom Pain
Director:	 Matthias Emcke
Duration:	 92 mins  
Marc is a lucky beggar. If he is not doing any odd jobs to get by, 
he is on the road with his bike, with which he has traveled the 
world. Then comes the day that changes Marc’s life, he loses his 
left leg in a hit-and-run accident. He tries to repress his blow of 
fate, until he meets Nika and he falls in love.
Time:	 Thursday, May 26, 2011, 7:30pm 
	 Refreshments and drinks are available from 6:30pm
Venue:	 German Embassy School Beijing, Auditorium 
	 Jia 49, Liangmaqiao Road, Chaoyang District  
Contact:	 Ming at germanfilms@cmmintellligence.com 
Please bring both your ID and print-out of this invitation or Ger-
man Films Membership Card for the screening & entry onto the 
school premises; the film will be shown in German with English 
subtitles.

邀请函

德国电影协会与北京德国使馆学校联合举办德国电影放映活动。

影片名： 幻想之痛

导    演： Matthias Emcke
时    长： 92分钟

Marc是一个幸运的乞丐。如果不是为了生活，必须做点零工，他就会骑
上自行车周游世界。有一天，Marc的生活被突然改变了，在一起肇事逃
逸事故后，他失去了自己的左腿。面对命运的打击，他仍然强作镇定，
直到遇见Nika，让他开始爱上了这个女人。

时    间： 2011年5月26日（周四）晚7:30，6点半起提供食品和饮料

地    点： 北京德国使馆学校放映厅，北京朝阳区亮马桥路甲49号
联系人： 路明

电    邮： germanfilms@cmmintellligence.com
入场需出示本人有效身份证件及邀请函或会员卡；电影为德语原声，英文
字幕。


